

# BODO JAGDBERG

Whether it is happy-naive, sophisticated and in-tune with nature or apocalyptic-dark – the new Bornemann-collection covers many trends. Twenty different designs present the four main trend-topics, showing a vast variety of new materials and production techniques: woven labels with photographic pictures, metal labels combined with imitation leather, rubber or stones; different kinds of transfer labels. H2 | C 14

*Von fröhlich-naiv über mondän oder naturverbunden bis hin zu endzeitlich-düster - die Bornemann-Etiketten Kollektion bedient viele Trends. In vier Themen aufgeteilt, findet man insgesamt 20 unterschiedliche Designs. Dementsprechend kommt auch eine Vielfalt von Materialien zum Einsatz: z.B. Webetiketten mit fotografischen Motiven; Metall wird u.a. kombiniert mit Kunstleder, Kunststoff oder Steinen; dazu bieten sich verschiedenartige Transfers an. H2 | C 14*

